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Interpellation till ordförande i kulturnämnden, Helena ButénLanglet, om Friluftslivets 
år

2021 är det Friluftslivets år. Det leds av Naturvårdverket i nära samverkan med 
föreningslivet. Syftet är att lyfta de värden som finns med en aktiv fritid i naturen och locka 
fler personer att vistas i naturen. 

Miljöpartiet välkomnar den här satsningen men vi har förstått att det finns en oro i 
föreningslivet för att satsningen inte kommer att ge avsedd effekt på grund av bristfällig 
finansiering. Syftet är att Friluftslivets år ska nå ut till nya målgrupper som vanligtvis inte 
vistas i naturen. För att uppnå det krävs sannolikt nya metoder och eventuellt ett förändrat 
utbud av aktiviteter vilket i sin tur kräver extra resurser. Om det inte tillförs extra resurser till 
föreningslivet finns det en risk att satsningen faller platt.
 
Är Ekeröalliansen beredda att skjuta till ekonomiska medel för att stötta våra lokala 
föreningar som vill medverka i Friluftslivets år eller på annat sätt möjliggöra att Ekerö blir en 
del av firandet av friluftslivet? Om ja, på vilket sätt?

För Miljöpartiet de gröna Mälaröarna

Ulrika Sandin


